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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem szigorít a külföldről hazánkba áramló tejtermékek min őségellenőrzésén?”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországra nagy mennyiségben érkezik a hazainál javarészt rosszabb min őségű tej ,
illetve tejtermék. Ez a tény tovább szűkíti az amúgy is válságos helyzetben lévő magyar
tejtermelők piaci lehetőségeit.

Az Európai Unió és a WTO szigorú piaci szabályainak figyelembevételével az
élelmiszerbiztonsági előírások szigorítása révén lehetséges a hazai piac védelme az importtal
szemben.

Kérdezem tehát Miniszter urat:

Miért nem szigorít a külföldről hazánkba áramló tejtermékek minőségellenőrzésén,
illetve miért nem növeli annak gyakoriságát a magyar tejtermelők piaci érdekének
védelmében?
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Várom válaszát !

Budapest, 2009. július 27 .

Kékké Zoltán
országgyűlési képviselő
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